
OBČINSKI SVET ZVEZE SINDIKATOV

Še naprej boj za
stabilizacijo
Za predsednika z enoletnim mandatom so
izvolili dosedanjega predsednika Marka
Kocijana - Živahna razprava

V torek, 5- maja, je imel ob-
činski svet Zveze sindikatov
svojo redno in volilno sejo. Na
njej so obravnavali poročilo o
delu med dvema volilnima se-
jama in izvolili nove Člane sve-
ta predsedstva in predsednika
občinskega sindikalnega
sveta.

V uvodnem referatu je spre-
govoril Marko Kocijan. predse-
dnik občinskega sindikalnega
sveta. Dotaknil se je predvsem
dosedanjega dela, glavnih na-
log Zveze sindikaiov, Še pose-
ben poudarek pa je dal seda-
njemu gospodarskemu trenut-
ku in nalogam, ki nas čakajo v
zvezi s tem.

Dejal je, da Zveza sindikatov
tako v občini kot v širši druž-
beni skupnosti neprestano
spremtia rezultate gospodacje-
nja in daje prrporočila. pa tudi

nasvete za njihovo izboljšanje.
Seveda pri tem ne pozabtja na
delovnega človeka, na izbolj-
šanje delovnih pogojev in
družbenega standarda. Anali-
za gospodarjenja v občini je
pokazala, da imamo v občini
11 tozdov z izgubami. Ta je
predvsem posledica slabe or-
ganizacije, slabe preskrbe s
surovinami. izsiljevanja doba-
vileljev in skokovitega nara-
Ščanja cen. Prav slednje pa je
vplivalo tudi na ekonomski po-
ložaj delavcev, še posebno li-
stih iz vzgojno varstvenih or-
ganizacij.

V nadaljevanju je Marko Ko-
cijan opredelil najvažnejše na-
loge občinskega sindikalnega
sveta v prihodnjem obdobju.
Ta mora posvetiti največ po-
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zornosti področju delilvesred-
stev za osebne dohodke, gra-
ditvi sistema in uresničevanju
zakona o zdruzenem delu Se
posebno pa morajo skrbeti za
osebni in družbeni standard,
kjer prednačita predvsem sta-
novanjsko vprašanje ter padec
družbenega standarda na po-
dročju osnovnega Šolstva.
otro&kega varstva in zdravstva.

Uvodnemu referatu m porof.llu o
delu v letu 1960-1961 je siedila Ži-
vahna razprava tnnaistih delega-
tov. Vei delegatov je prikazato pro-
bleme v zvezl z dmžbeno prehrano
m otroSkim varsivom. nekai ostalih
pa 9e je ustaviio na delovanju m
organiziranosti sploSne Ijudske
obrambe in družbene samozaščite,

O delu komislje za mformlranje
je spregovorll Herbert Savodnik.
Poudanl je, da je v danaSnjem ob-
dobju, obdobju izredno hitrega na-
čina iivljenja, mtormiranje vse vai-
nejSe ČBpravimamodobroorgani-
zirane sluzbe, se !e na žalost vet-
krat počvBjaio. tako da večkrat pn-
haia do razllčnih tolmačenj, do ca-
lih kupov gradiva in s tem do stab-
šega uiinka. Prav zaradi tega bo
treba temu področju posvetiti vei
pozornosti. Storjsni so bili ludi že
prvi koraki. sai se v občinl dogovar-
jajo, d8 b< poplavo tovarnifikih ča-
sopisov nekoliko omejlH- Prazen

prostor. ki bi nastal, pa bi izpolnifo
glastlo občinskg konierence SZDL
Zbor občanov, ki bi imelo vei pro-
stora reaerviranega za dopisnike i j
delovnih organizacij.

V razpravi je spregovoril ludi
Lojze Novak, predsednik ob-
činske konference ZK. Dejal je,
da se delavci vse bolj zavedajo
rezultatov svojega dela. pa tu-
di svojih pravic. Z delitvrjo zno-
traj delovnih organizacij so za-
dovoljni, nikakor pa se ne stri-
njajo s tem. kar se dogaja-z
rezultati njihovega dela izven
njihovih lozdov oziroma orga-

V občinski stndikalni
svet so bilr na novo izvo-
ijenJ: Niko Bavec, AmaJiJa
llčenko, Sergej Lunaček in
Janez Trlller.

V nadzorni odbor: Marija
Hočevar.

V predsedstvo občin-
skega sindikalnega sveta:
Nlko Bavec, Amallja llčen-
ko, Franc Kuhar, Sergej
Lunaček, Štefan Novak,
Ernesl Pompe. Janez Trll-
ler.

Za predsednlka: Marko
Kocijan.

nizacij združenega dela. Prav
zaradi tega si v bodoče ne sme
nihče vefi dovoliti. da bi priha-
jal pred zbore delavcev s slabo
pripravljenimi gradivi. kot se je
to dogajalo v letošnjem letu pri
sprejemanju prispevnih sto-
penj za samoupravne intere-
sne skupnosti družbenih de-
javnbsti in malerialne proi-
zvodnje. Res je bilo malo časa,
toda to nam ne sme biti v opra-
vičilo.

Dotaknil se je tudi obnaša-
nja temeljnih organizacij zdru-
ženaga dela. Te se obnašajo
vse preveč kot popolnoma sa-
mosiojne deiovne organizacije
in se počutijo same sebi za-
dostne. Tako obnašanje pa je
izredno drago in negospodar-
no. Zavedatl se morajo, da naj
bi osebni dohodki rastli v skla-
du z rezultati gospodarjenja,
toda le tam kjer rezultati so, in
ne v nekem povprečju.

Pred koncem seje so dele-
gali izvolili še nove člane ob-
činskega sindikalnega sveta \n
predsedstva občinskega sindi-
kalnega sveta, za predsednika
za leto dni pa so ponovno Izvo-
lili Marka Kocijana.

DUŠAN RENČELJ


